
 

 

 
 

عن بداية التصويت الإلكتروني على بنود الجمعية تعلن شركة الخطوط السعودية للتموين لمساهميها 

 الأول( الاجتماععادية )الغير العامة 

م 2021-12-15بالإشارة إلى إعلان شركة الخطوط السعودية للتموين على موقع السوق المالية )تداول( بتاريخ 

يوم بمشيئة الله تعالى  انعقادهالأول( والمقرر  الاجتماععادية )الغير عية العامة بخصوص الدعوة لحضور اجتماع الجم

، عن طريق وسائل التقنية الحديثة مساءً 20:00م في تمام الساعة 09/01/2022هـ الموافق 06/06/1443الأحد بتاريخ 

لإجراءات الوقائية وذلك ضمن دعم الجهود وا ،)www.tadawulaty.com.sa( يتباستخدام موقع خدمة تداولا

 ،(COVID-19) والاحترازية من قبل الجهات الصحية المختصة وذات العلاقة للتصدي لفيروس كورونا المستجد

وامتدادًا للجهود المتواصلة التي تبذلها كافة الجهات الحكومية في المملكة العربية السعودية في اتخاذ التدابير 

كة الخطوط السعودية للتموين أن تعلن لمساهميها الكرام عن بداية التصويت الوقائية اللازمة لمنع انتشاره، يسر شر

 .الاجتماعحتى نهاية وقت انعقاد والذي يستمر عن بعد على بنود جدول أعمال اجتماع الجمعية 

أو عن  8185تحويلة  0122339400وفي حال وجود أي استفسار نأمل التواصل مع إدارة علاقات المساهمين على الرقم 

 . board.secretariat@Saudiacatering.comطريق البريد الإلكتروني 

 
Saudi Airlines Catering Company (SACC) announces the Starting of the Electronic 

Voting on the Extra Ordinary General Assembly Meeting Agenda (First Meeting) 

With reference to SACC's announcement published on the Saudi Stock Exchange Co. 

(Tadawul) on 15/12/2021G, regarding the invitation made to attend the Extra Ordinary 

General Assembly Meeting (First meeting) which will be held on Sunday 06/06/1443H 

corresponding to 09/01/2022 at 20:00PM, through Tadawulaty system in line with the 

precautionary and exceptional measures to control the outbreak of Coronavirus (Covid-19) 

and to ensure common safety, SACC is pleased to announce to its shareholders the starting 

of electronic voting on the EGA meeting agenda which will remain available to 

shareholders through (Tadawulaty) services website until the end of the EGA meeting. 

For more information, please contact Investor Relation Department via 0122339400 Ext 

8185 or by email board.secretariat@Saudiacatering.com. 
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